



18 October 2019

SSCPSPTA Notice No.7

Parent - Child Community Service – Visit to the Elderly Home in Sai Wan Ho District

Dear Parents,

As a Christian school, we firmly believe in the importance of serving those in need. As such, we are organizing a community service whereby you and your children can have the chance to reach out to the elderly community by doing elderly home visits in the Sai Wan Ho area, accompanied by volunteers from YWCA. One family will visit 2-3 elderly homes and YWCA will provide several gift bags (consisting of daily personal care products) for each family during home visit.

As the activity is limited to 150 participants, the order of priority will be given to (1) SSCPS students who are in Grade 3 or above; (2) the next priority will be for Grade 1 and Grade 2 students; and (3) then their siblings not studying at the school. In the event of over-subscription, each student will be accompanied by one parent only as one family unit, and lots will be drawn to decide on the final participants.

Details of the activity are as follows:

- Date:** 10 November 2019 (Sunday)
- Time:** 9:15 am to 1:00 pm (inclusive of a briefing session & debriefing/sharing session)
- Meeting point:** YWCA Ming Yue District Elderly Community Centre, G/F., Hong Shui House, Hong Tung Estate, Sai Wan Ho, Hong Kong.
- Fee:** Free

Should you be interested to join us, please kindly complete the reply slip in our School app on or before **28 October 2019 (Monday)**.

Please feel free to call Mr Banny Wong at 9388 4933 or Ms Joey Cheung at 9774 4211 if you have any queries.

SSCPSPTA



家長教師會通告第七號
關懷社區親子探訪活動 – 愛在西灣河長者探訪

致各家長：

作為一間基督教學校，我們深信我們應效法耶穌基督去服侍其他有需要的人。本會現正籌辦一項親子關懷社區活動，讓家長和小朋友有機會在香港基督教女青年會的義工陪同下，探訪西灣河社區一帶的長者家庭，為他們帶來一份溫馨及溫暖的問候。每家庭將探訪兩至三戶長者。香港基督教女青年會將會為每個家庭準備數份禮品包（內包括一些個人用品）。

因名額只限於一百五十人參加，優先次序分配如下：(1)本校三年級或以上的學生優先；(2)其次為本校一及二年級的學生；(3)最後為非就讀本校的兄弟姊妹。如報名人數超額，每名學生只可由一位家長陪同參加，而本會也可能用抽籤方法決定參加者名單。

活動詳情如下：

日期： 二零一九年十一月十日（星期日）

時間： 上午九時十五分至下午一時正（包括準備/活動流程簡介及事後分享討論）

集合地點： 香港西灣河康東邨康瑞樓地下香港基督教女青年會明儒松柏社區服務中心

活動費用： 免費

有興趣參加之家長，於十月二十八日(星期一) 或以前填妥本校手計程式內之回條。

如有查詢，歡迎聯絡黃駿傑先生（電話: 9388 4933）或張鈞淇女士（電話: 9774 4211）。

此致

家長教師會會員 台鑒

家長教師會 謹啟
二零一九年十月十八日